疯狂英语阅读:QueenElizabethIIDeliversHerAnnualChristmasG PDF转换可能丢失图片或格式,建议阅读原文 https://www.100test.com/kao_ti2020/235/2021_2022__E7_96_AF_ E7_8B_82_E8_8B_B1_E8_c96_235551.htm Since my last message of Christmas greetings to you all, the world has 1) witnessed many great events and 2) sweeping changes. But they are already part of the long record of history. Now, as ever, the important time for mankind is the future. The coming years are full of hope and 3) promise, and their course can still be shaped by our will and action. The Christmas message of peace on earth, goodwill toward men, remains the same. But we can only achieve this if we are all truly 4) ambitious for what is good and honorable. 5) Humanity can only make progress by 6) determination and concerted effort. One such concerted effort has been the campaign to free the world from hunger. I ' m very happy to know that the people of the 7) Commonwealth have responded so 8) generously to this campaign. Much has been achieved but there is still much to do and on this day of 9) reunions and 10) festivities in the glow of Christmas. Let us remember the many 11) undernourished people, young and old, 12) scattered throughout the world. All my family joins me in sending every one of you best wishes for Christmas and may God 's blessing be with you, in the coming year!伊丽莎白女王二世圣诞讲话 自从我上次对各位的 圣诞讲话后,全世界都见证了众多大事和规模浩大的改变。 而它们也已经成为漫长历史记载的一部分内容。现在如同以 往一样,人类重要的是未来。来年充满着希望与繁荣,我们 的意志和行动都将影响到他们的事业。我的圣诞祝福也依然

不变地包括祝地球和平和致以人类良好的意愿。但是只有在 我们大家都真正地去致力于好的和可敬的事情时,这个目标 才能得以实现。只有付之以决心与协同努力,人性才会进步 其中需要协同努力的一件事就是使世界免于饥荒的斗争。 我很高兴地得知,英联邦国家的子民对这场斗争的反应具有 隐恻之心。尽管已卓见成效,但在这热闹的圣诞团圆与欢庆 的一天里,要做的事情还很多。让我们记住,还有许许多多 没有吃饱的人,青年人和老年人都有,分布在世界各地的都 有。我的全体家人和我一起谨向各位致以最良好的祝福,愿 来年天佑吾民!1) witness[5witnis]v. 见证2) sweeping [5swi:piN] a. 广泛的,规模大的3) promise [5prCmis] n. 繁荣4) ambitious [Am5biFEs]a. 有雄心的5) humanity [hju:mAniti] n. 人性6) determination [ditE:mi5neiFEn] n.决心7) the Commonwealth 英联 邦8) generously [5dVenEsli] adv. 宽大地9) reunion [ri:ju:njEn] n. 重聚10) festivity[fe5stiviti] n. 庆祝11) undernourished[QndE5nQriFd] a. 半饱的12) scatter [5skAtEr]v. 分散,分布 100Test 下载频道开通,各类考试题目直接下载。

详细请访问 www.100test.com